
 

 
 

 

Poznań, 14 lipca 2017 roku 

 

Interpelacja 

ws. miejsc parkingowych wykupionych przez Urząd Miasta Poznania oraz jednostki mu 

podległe 

  

Szanowny Panie Prezydencie,  

Zwracam się z uprzejmą prośbą o informację, ile miejsc parkingowych na terenie 

miasta Poznania zostało wykupionych do regularnego użytkowania przez urzędników Urzędu 

Miasta Poznania oraz pracowników podległych mu jednostek. Proszę o tabelaryczne 

zestawienie ich ilości, miejsca (na których parkingach, w której dzielnicy miasta), czasu (od 

kiedy i na jak długo obowiązuje możliwość parkowania na wykupionym miejscu) oraz 

ponoszonych kosztów. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

Radny Miasta Poznania 


